
985949

Ministerie van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport

agenda

Betreft Bestuurlijk overleg NLsportraad

4 mei 16:00 uur

Web-ex

Vergaderdatum en -tijd

Vergaderplaats

Aanwezig

Afwezig -

Kopie aan

Secretaris Generaal / plv.
Secretaris Generaal

Directie Bestuurlijke en

Politieke Zaken

Bureau Concernsturing

Bezoekadres:

Parnassusplein 5

2511 VX Den Haag

T 07034079 11

F 070 340 78 34

www.rijksoverheid.nl

Cn :
Datum

3 mei 2021

Aantal pagina’s

[3

Correspondentie uitsluitend

richten aan het retouradres

met vermelding van de datum

en het kenmerk van deze

brief.

1. Opening en mededelingen
2:

a. Kaderbrief2022

b.

In de kaderbrief 2022 worden vanuit VWS de kaders aangegeven voor

het opstellen van het bedrijfsvoeringsjaarplan en de begroting 2022 van

de NLsportraad. De conceptkaderbrief wordt medio mei met het

secretariaat gedeeld. Het secretariaat wordt dan verzocht een check uit

te voeren op duidelijkheid, uitvoerbaarheid en juistheid. Begin juni
wordt de definitieve brief verzonden.

d.

e. Overleg minister voor Medische Zorg en Sport met voorzitter

NLsportraad - door de opdrachtgever

f.

De directie Sport is bezig met een overleg inplannen tussen de minister

en de voorzitter van de NLsportraad om het werkprogramma te

bespreken. Het streven is dit op korte termijn te doen, in juni. Dit is

afhankelijk van de agenda van de minister. Zodra daar meer over

bekend is, zal de voorzitter daar direct van op de hoogte gebracht
worden.

3. Verslag BO 1 december 2020 (bijlage 1)
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4.

5:

7.

Ter vaststelling

Het verslag is als concept ambtelijk afgestemd. In het geval er tijdens
het overleg verder geen opmerkingen zijn kan het verslag ongewijzigd
worden vastgesteld.

Wetstraject NLsportraad (bijlage 2, 3 en 4)
Ter bespreking

Achtergrond en stand van zaken

De staatssecretaris van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties

(BZK) is akkoord met het wettelijk verankeren van de NLsportraad als

permanent adviescollege. In de wet is uitgegaan van een brede scope.

De wetsteksten zijn reeds voorgelegd aan (het secretariaat van) de

NLsportraad. In het geval zij zich kunnen vinden in de wetsteksten, kan

het aanbieden van de stukken aan de ministerraad in gang gezet
worden. Gelijktijdig met het voorleggen van de stukken aan de

NLsportraad zullen de wetgevingstoetsen gestart worden.

Openstellen vacatures

Het ministerie van BZK heeft bij de afstemming aangegeven dat het op

grond van de Kaderwet adviescolleges verplicht is om alle tien de

vacatures open te stellen, daar de NLsportraad juridisch gezien een

nieuwe (permanente) raad betreft. Dit is een wettelijke verplichting
waar we niet onderuit komen. Het is hierbij wel mogelijk dat de huidige
raadsleden reageren op de vacature en hun werk in de permanente raad

voortzetten. Gezien de continuiteit van de raad is het streven ook om

door te gaan met de huidige raadsleden.

De sollicitatieprocedure zal in het najaar gestart worden. Raadsleden die

verder willen kunnen dit aangeven. Voor eventuele vacante posities zal

geworven worden. Vervolgens zullen parallel aan het wetstraject de

benoemingsbesluiten van de raadsleden geaccordeerd worden.

Advies eigenaar
De stand van zaken rond het wetstraject kan gedeeld worden. De

NLsportraad kan aangeven wanneer zij de wetsteksten in een

raadsvergadering gaan bespreken.

Met betrekking tot de verplichte openstelling van de vacatures kunt u

aangeven dat dit een vervelende procedurele hoepel is, waar we zo

praktisch mogelijk mee om willen gaan. Het idee is dat raadsleden die

verder willen, dit kunnen laten weten door te reageren op de vacature

die later dit jaar opengesteld zal worden. Over het exacte moment van

openstellen en de praktische invulling van dit proces zullen VWS en het

secretariaat van de NLsportraad spoedig nader met elkaar in overleg
treden. Vast staat in ieder geval dat de insteek vanuit VWS is dat alle

huidige raadsleden hun raadswerkzaamheden bij de permanente raad

zullen continueren.

Het verzoek aan de raadsleden is om voor zichzelf te bepalen of zij
verder zouden willen als raadslid na 1 april 2022, zodat daar bij het
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openstellen van de vacatures rekening mee gehouden kan worden.

8.

9.

10. Terugblik: stand van zaken addendum De opstelling op het

speelveld en de beoordelingscommissie (bijlage 5).
11.

12. Ter bespreking

Achtergrond
Addendum De opstelling op het speelveld:
In het advies ‘De opstelling op het speelveld” heeft de NLsportraad

geadviseerd om van sport en bewegen een publieke voorziening te

maken en daarvoor een sportstelsel in te richten. Na publicatie van het

advies bleek een juridische en financiéle uitwerking van het sportstelsel

wenselijk. In het addendum heeft de NLsportraad het advies nader

uitgewerkt (zie bijlage 5).

Beoordelingscommissie

In december 2018 heeft de NLsportraad de Beoordelingscommissie

sportevenementen opgericht. Deze commissie beziet op verzoek van de

minister of sportevenementen waarvoor een subsidieaanvraag is

ingediend, kunnen worden aangemerkt als ‘internationaal aansprekend’.
In de nieuwe subsidieregeling wordt geen onderscheid gemaakt tussen

aansprekend internationale, aanloop- of overige sportevenementen.
Hiermee is er in de nieuwe subsidieregeling geen rol meer weggelegd
voor de beoordelingscommissie van de NLsportraad. Maar er is ook

benadrukt dat de kennis en expertise van waarde is voor VWS en dat de

behoefte er is om deze in te (blijven) zetten op strategisch niveau. Deze

wens is ook gecommuniceerd tijdens diverse overleggen met de

NLsportraad en directie Sport.

Het laatste advies is door de beoordelingscommissie gegeven over het

EK hockey. Dit was een positief advies, het is een toonaangevend

positief sportevenement.

Advies opdrachtgever
Addendum De opstelling op het speelveld:
U kunt aangeven dat u het addendum met belangstelling heeft gelezen.
De aanbevelingen nemen we mee, we zien dat het belangrijke thema'’s

zijn richting de formatie en het nieuwe kabinet. U kunt aangeven dat de

beleidsreactie mee gaat met de stukken voor het Commissiedebat Sport
in juni. Inhoudelijk kunt u nog niks zeggen over de beleidsreactie, deze

is in ontwikkeling.

Beoordelingscommissie:
U kunt u waardering uitspreken voor het werk dat de

beoordelingscommissie heeft verricht en dat we zeker gebruik willen

blijven maken van de expertise. Dit is al eerder is aangegeven in een

gesprek tussen de Minister en [EPCRA Vanuit de Minister zal

er ook nog een dankbriefje worden verzonden naar de gehele
commissie.
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13.

14.

Advies
ei

Geen nader advies.

Vooruitblik op toekomstige adviezen

Ter bespreking

Tijdens de vooruitblik wil de NLsportraad het graag hebben over

komende mogelijke adviezen. Onderstaande achtergrondinformatie en

toelichting over de beoogde adviezen van de NLsportraad komt van de

opdrachtgever.

Organisatie en financiering topsport

De timing voor dit advies is erg belangrijk. Op dit moment is

deelakkoord 6 van het sportakkoord betreft topsport in uitwerking. Er

zijn hierin veel stappen gezet waarbij de maatschappelijke waarde van

topsport centraal staat. Voor directie Sport is een advies van de

NLsportraad op dit moment niet opportuun, omdat dit ook effect heeft

op de impact van het te verwachten advies.

Paralympische sport

De NLsportraad gaat starten met het traject voor een advies betreft

paralympische sport. Er is hierover overleg geweest met Directie Sport
over de mogelijkheden van het advies. Directie Sport kijkt uit naar het

resultaat.

Pedagogisch klimaat

Er is vanuit directie Sport niet actief gevraagd naar een advies rondom

dit onderwerp. Dit komt voort uit het werkprogramma en de raad stelt

prioriteit aan dit thema. Vanuit directie Sport vinden we dit een

belangrijk thema om advies over te krijgen, Sport is hiermee ook aan de

slag.

Nazorg organisatie en financiering van de sport

Er vinden diverse gesprekken en ook presentaties plaats tussen de

NLsportraad en gemeenten en ook Kamerleden betreft het O&F advies.

De nazorg houdt in opvolging na het advies om verdere uitleg en

aandacht hieraan te bieden.

Beweegadviezen
De NLsportraad wil beweegadviezen geven over sport en bewegen in

verschillende ctistases RCIA vorige week weggelopen uit

een overleg van de adviesgroep betreft Bewegen Nieuwe Normaal want

hij vindt de ambities te laag. Wellicht dat hij vanuit de NLsportraad als

raadslid hierop terugkomt.
Er zijn al veel adviezen over beweegrichtlijnen geschreven, vanuit

Directie Sport is er geen behoefte aan meer adviezen op dit gebied.

Advies opdrachtgever:
U kunt de NLsportraad vragen of deze adviezen gepland zijn conform

het werkprogramma. Kunnen we deze adviezen nog dit jaar
verwachten?

Betreft het advies over de organisatie en financiering topsport.
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15.

Voor directie Sport is een advies van de raad op dit onderwerp op dit

moment niet opportuun, omdat dit ook effect heeft op de impact van

het te verwachten advies. U kunt vragen hoe de NLsportraad dit ziet en

aangeven dat het goed is om in contact te blijven met directie Sport
over de timing en de richting van het advies in verband met

deelakkoord zes.

Betreft het pedagogisch klimaat advies

Gezien het belang van dit onderwerp en de recente ontwikkelingen
rondom dit thema is het goed om hier op korte termijn contact over te

hebben met directie Sport. Indien daar dit jaar nog een advies over

komt is het mogelijk om het advies mee te nemen in de ontwikkeling
van nieuwe kabinetsplannen en beleidsplannen van directie Sport.

Nazorg organisatie en financiering van de sport

U kunt vragen wat de raad precies ziet als nazorg, en hoe ze hier

invulling aan gaan geven.

Beweegadviezen
U kunt aangeven dat er al veel adviezen zijn geschreven over

beweegrichtlijnen. Vanuit directie Sport zijn we betrokken bij de

adviesgroep en in overleg met de heer Scherder. U kunt vragen hoe de

NLsportraad de relatie ziet met de huidige ontwikkelingen.

Advies eigenaar:
U kunt de NLsportraad vragen om toelichting te geven bij de beoogde
adviezen. Ook kunt u de vraag stellen of de NLsportraad nog steeds op

schema ligt om het aantal van vier beleidsadviezen per jaar te gaan

halen.

In zijn algemeenheid kunt u benadrukken dat het van belang is dat (het
secretariaat van) de NLsportraad en de opdrachtgever - conform

staande afspraak uit het samenwerkingsprotocol - met elkaar in gesprek

blijven door in ieder geval bij ieder advies een start- midden- en

eindgesprek te houden. Op die manier kan bijv. relevante feitelijke
informatie over de beleidscontext gedeeld worden of helderheid

ontstaan over een bepaalde adviesaanvraag. Daarnaast kunnen in een

constructieve inhoudelijke dialoog ideeén en informatie worden

uitgewisseld, waarbij de NLsportraad uiteraard te allen tijde geheel

onafhankelijk van VWS de inhoud van de adviezen opstelt. Inhoudelijke
discussies kunnen onderdeel uitmaken van dit dialoog, waarbij men dit

niet als beletsel moet zien om de verbinding te blijven zoeken.

16. WVTTK en sluiting

-Kennismaking NLsportraad/VWS
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